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„Nejste kůň. Nejsi kráva. Vážně, všichni. Přestaň."
viralimmunologist.substack.com/p/fda-rescinds-statement-you-are-not

Uběhly dva roky, sedm měsíců a dvacet osm dní (celkem 972 dní), co mě administrativa
mého zaměstnavatele, University of Guelph, zamkla z mé kanceláře a laboratoře. Mluvil
jsem pravdy o COVID-19, když velká část světa nebyla připravena je slyšet. Protože
University of Guelph stále očekává, že budu pracovat, chtěl bych mít přístup ke svým
pracovním prostorům. Moje administrativa neustále sdílí své zásady a uvádí, že bych se
na svém pracovišti měl cítit oceňován; já ne.

- B. Uzdečka -

Tento výsledek soudního případu ve Spojených státech amerických je výmluvný…

Výměnou za Dr. Robert Apter, Mary Talley Bowden a Paul Mařík souhlasí se stažením
svých nároků v právním sporu, ministerstvo zdravotnictví a sociálních služeb USA, ministr
zdravotnictví a sociálních služeb, Úřad pro potraviny a léčiva USA a komisař pro
potraviny a léčiva souhlasil s:

1. “ Ukončete spotřebitelskou aktualizaci FDA s názvem Proč byste neměli používat
Ivermectin k léčbě nebo prevenci COVID-19, původně zveřejněná 5. března 2021 a
revidovaná 7. září 2021 (ECF č. 12, příklad 1) “

2. “ Smazat a znovu nepublikovat (1) příspěvky FDA na Twitteru, LinkedIn a
Facebooku z 21. srpna 2021 (ECF č. 12, Exs. 4, 5), které zněly: „Nejste kůň. Nejsi
kráva. Vážně, všichni. Přestaň."; (2) Příspěvek FDA na Instagramu z 21. srpna
2021 (ECF č. 12, Příklad 6), který zní: „Nejsi kůň. Zastavte to s #ivermectinem. Není
povoleno k léčbě #COVID.“; (3) Příspěvek FDA na Twitteru z 26. dubna 2022 (ECF
č. 12, Příklad 7), který zní: „Držte své koně, y'all. Ivermektin může být trendy, ale
stále není autorizován nebo schválen k léčbě COVID-19.“; a (4) všechny ostatní
příspěvky na sociálních sítích na účtech FDA, které odkazují na Proč byste neměli
používat Ivermectin k léčbě nebo prevenci COVID-19 (ECF č. 12, příklad 1). “

Zde je oficiální ustanovení o propuštění…
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1. To ukazuje, že to, co bylo pro lékaře nejdůležitější, byla jednoduchá oprava
záznamu, aby se odstranily skutečné dezinformace. Ivermektin je schválen pro
podávání lidem a lékaři mohou za určitých podmínek léky znovu použít.

2. Americké zdravotnické agentury musí souhlasit s odstraněním jejich zábavné
propagandy. Velkou otázkou je, jestli/až zasáhne „nemoc X“, budou stále stejně
ochotni čelit zprávám kriticky uvažujících lékařů, kteří chtějí pouze udržet své
pacienty naživu a zdravé? Obávám se, že s mnoha stejnými lidmi u kormidla a
stejnou infrastrukturou by mohla být odpověď ano.

Pro „dezinformační“ „guruy“, kteří šíří dezinformace:

Jak dlouho budete žvanit o tom, že ivermektin je pouze lékem pro koně a další veterinární
druhy? Jste ochoten začít připouštět, že je již dávno schválen pro podávání lidem? Co
takhle stále rostoucí množství literatury, která ukazuje její přínosy proti nemocem, které
nejsou způsobeny parazity; jako jeho antivirové a protirakovinné vlastnosti? Možná
budete chtít odstranit všechny své odkazy na výše zmíněnou propagandu. Tyto „skvělé
kousky vysoce kvalitních vědeckých důkazů“ [čti s velkým sarkasmem] již nelze použít k
podpoře vašich „informovaných“ „odborných“ názorů. To je to, co se stane, když se člověk
místo primárních vědeckých údajů spoléhá na sekundární „důkazy“ z doslechu od
agentur.
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